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Abstract (en)
System for positioning and securing immovably in position a horizontal work surface (P) on a horizontal plane such as the upper face of a supporting
unit (A), particularly when this work surface and this unit are the elements of a modular furniture system, said system being characterised in that the
parts of this system do not include either face of said work surface, so that the work surface is reversible. <IMAGE>

Abstract (fr)
Système de positionnement et de maintien immobile en place d'un plateau (P) horizontal sur une surface horizontale telle que la face supérieure
d'un bloc d'appui (A) notamment quand ce plateau et ce bloc constituent les éléments d'un système de mobilier modulaire, caractérisé en ce que les
pièces de ce système n'affectent ni l'une ni l'autre des faces dudit plateau, ce qui permet la réversibilité dudit plateau. <IMAGE>
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